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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  18 mei 2023 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 17 mei 2023 
 

 

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 
Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Will Wesseling  Penningmeester 
Marga Piek   Secretaris 
Ingrid Gelton  Notulist / Bestuurslid 
Annie Kroeze  Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
Jan Lautenbach  Bestuurslid 
Marcel Heidemans Bestuurslid 
Wendy Middeljans Bestuurslid  
 
Afwezig: 
Gonnie Heidemans Bestuurslid 
 
Gasten: 
Erik van Loon  Gebiedscoördinator de Velden 
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator de Velden – opvolger Erik van Loon 
 
De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners en afgevaardigden uit de politiek. 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom opent de vergadering. Er zijn geen wijzigingen 

in de agenda.  

 

2. Notulen DBS-vergadering 19 april 2023 

De typefout op pagina wordt verbeterd, er zijn verder geen op- of aanmerkingen. De notulen zijn bij 

deze vastgesteld en worden gepubliceerd op de DBS-website. 

3. Ingekomen post 
- Harrie Kramer: verzoek om bijdrage voor KidsRun. Dit zal besproken worden in het besloten 

gedeelte. 
- Ingeborg Mulder: info m.b.t. verlichting fietspad langs N853, inloopavond op dinsdag 30 mei. 

Deze uitnodiging wordt op website geplaatst. 
- zwembad De Slagen: nieuwe Aquasporten en openingstijden  
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4. Mededelingen 
- Voorzitter maakt melding van het bestemmingsplan hoek Hankenhofweg-Europaweg; dit wijzigt 

van ‘Agrarisch’ naar ‘Wonen-Vrijstaand’. Deze wijziging geldt ook voor het perceel aan de 
Europaweg 110. 

- DBS heeft een uitnodiging ontvangen van Brimos Hoogeveen voor hun Open Huis. 
 

5. Actiepuntenlijst 
Wordt doorgenomen en bijgewerkt. 
 

6. Vergaderingen en besprekingen 
a. ICT: verzoek van voorzitter aan bestuursleden om regelmatiger de DBS-email te checken en 

hierop te reageren 
b. Speeltuinen: komende week heeft Erik een gesprek met bewoners van de Beekpunge, die 

een speeltuinverzoek ingediend hebben; Vincent sluit hierbij aan. De doeltjes aan het 
Flintenpad zullen verplaatst worden. Hiermee zijn de overige problemen rond het 
Flintenpad (overlast hangjongeren) niet opgelost, de politie is er inmiddels ook bij 
betrokken. 

c. Platform de Velden: geen nieuws  
d. Speeddisplay: deze staan momenteel in de Achterkamp. Uit de resultaten van de Europaweg 

blijkt dat daar over het algemeen niet te hard gereden wordt. 
e. Dorpspark: Erik heeft een gesprek gehad met de familie Klingenberg en De Spiker om de 

nieuwe plattegrond te bekijken. De aankoop van de grond aan de Albstraat is mondeling 
overeengekomen, nog niet geformaliseerd. 

f. AED: de AED bij Snijder is wederom van de muur getrokken, er wordt gecontroleerd of alles 
nog in orde is. Op de suggestie om deze AED te verplaatsen legt DBS uit dat dit lastig wordt; 
er is op dit moment een perfecte dekkingsgraad in Schoonebeek en verplaatsen van AED’s 
zou ervoor kunnen zorgen dat dit niet meer het geval is. DBS gaat de mogelijkheden 
onderzoeken voor het plaatsen van een camera bij Snijder, dit kan buiten of binnen. 

g. Welkomstborden: loopt prima, geen nieuws. 
h. Roparun: het organisatieteam geeft update. Er zal live muziek zijn, er worden pannenkoeken 

gebakken. Vanaf 18:00 uur is er een sponsorloop voor de basisschoolleerlingen in 
samenwerking met buurtsportcoaches. De lopers worden vanaf ca. 21:00 verwacht. Het 
team meldt dat de communicatie met de Roparun-organisatie moeizaam verloopt. 

 
7. NAM productiewaterverwerking:  

Er zijn twee goed-bezochte bijeenkomsten geweest van Stop Afvalwater Schoonebeek. Volgende 
week wordt enquête verzonden, daarna hebben de inwoners twee weken om deze in te vullen. 
Enigma heeft 1 tot 2 weken nodig om de uitslagen te verwerken. De voorzitter van de Ontzorgtafel 
stuurt in diezelfde periode een brief naar alle Schoonebekers m.b.t.  het afsprakenkader. De 
voorzitter heeft een brief ontvangen van staatssecretaris Vijlbrief; deze komt deze maand naar 
Schoonebeek om te praten over de voortgang van het project. SAS, NOD en de Ontzorgtafel hebben 
deze brief ook ontvangen. 
 

8. Rondvraag 
- Er wordt momenteel door diverse boeren in de omgeving gebruik gemaakt van gaskanonnen om 

vogels te verjagen, dit zorgt in de omgeving voor overlast (met name bij hondeneigenaren). 
Geadviseerd wordt om contact op te nemen met de gemeente om te checken wat de regels 
hiervoor zijn (toegestane aantal decibellen, bepaalde tijden?). 

- De luiercontainer is regelmatig overvol, wat resulteert in poepluiers op straat. DBS heeft dit 
gemeld bij Area, maar dit soort dingen kan ook heel eenvoudig gemeld worden via de Buiten 
Beter app van de gemeente. 
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9. Sluiting 
De voorzitter bedankt eenieder voor aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 19:55 uur. 

 
 
De volgende vergadering is op woensdag 21 juni, 19:00 uur 
 
 


